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Mesto Prešov 

zÁ P I S N IC A 

z 3. riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti č. 3. ktoré sa konalo 

dňa3. 3. 2016 iď:! 

"f--;~ 
Prítomní: podl'a prezenčnej listiny -;? 2 ,""/) .h 

2...?d!ap v-k, ' 
Zasadnutie Výboru mestskej časti Č. 3 otvoril a viedol predseda Ing. Rastislav MocFinacKý . 


V úvode privítal poslanca PhDr. Martina Lipku a ospravedlnil Ing . Martu Kollárovú, PhD, a MUDr. 

Petra Cvengroša,zároveň privítal prítomných občanov . 


za MsÚ Prešov sa zasadnutia zúčastnili: 

Mgr. Janka Hnatová, OSMM - zapisovatel' 


Požiadavky prítomných občanov 

p. Šimkovič 
1. 	 Žiada MP preveril' či Je parkovanie na Ul. Pažica v súlade s parkovacím poriadkom 

a dOkedy to obyvatelia tejto ulice majú trpiel', pri výjazde z domu nie je vidno. (príloha č. 1) 
2. 	 Žiada podanie informácie komu patria priekopy po stranách Ul. Pažica, nakol'ko niekde sú 

zasypané, niekde nie a pri prudkých dažďoch dochádza k vylievaniu vody na samotnú 
komunikáciu . 

VMČ č. 3 informovala, že Ul. Pažica je zaradená do výstavby v tomto roku 2016. 

p. Fabián 
1. Žiada vyčistiť kanalizáciu na Ul. Slanská Č. 13, pri mostíku je kanál upchaný a pri dažďoch 

sa leje voda po ceste. Zároveň žiada vyčistiť tri zberné šachty cca Slanská Č. 7 

VMČ č. 3 žiada Odbor dopravy, životného prostredia a komunálnych služieb o vyčistenie 

kanálu. 


2. Žiada informáciu k rekonštrukcii elektrickej sieti na Ul. Slanská - kedy bude dokončená 

VMČ Č. 3 informovala, že mesto nedisponuje touto odpoveďou, nakoľko ide 

o rekonštrukciu a nie pokládku novej siete. Túto informáciu je možné získal' od samotnej 

VSD, a. s. 


3. Žiada vyspravil' výtlky na Ul. Slanská v časti od kostola k hlavnej ceste, vyspravil' krajnice, 

lebo tam stojí voda a tým sa ničí samotná komunikácia. 


p. Halajčíková 
1. 	Ziada preveril' či bolo vykonané meranie hlučnosti fi . METAL COMPLEX na Ul. Včelárskej 

a ak áno žiada zaslať vyjadrenie životného prostredia o meraní . 
2. 	 Žiada preveril', či má firma METAL COMPLEX povolenie na 3- semennú prevádzku 

(nočné). 
3. 	 Ziada osadenie informačnej tabule na Ul. Lúčna cca pri potravinách . 
4. 	 Apeluje na opravu schodiska na železničnú stanicu (podchod v oboch smeroch). ktoré sú 

nebezpečné pre chodcov . 

VMČ Č. 3 odstupuje túto požiadavku VMČ Č. 4. 
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5. 	 Žiada vyvolať stretnutie so zástupcami leteckej základne v Prešove, primátorkou mesIa 
Prešova so zástupcami mesta, ktorí majú dočinenie s danou problematikou. Na stretnutí 
chcú občania prerokovať a dospieť k dohode týkajúcej sa letových hodí vrtuľníkov a ich 
preletov ponad domy. (taktiež kompenzáciu mesta) 

p. Dimítra 
1. Ziada informáciu ohľadom výstavby detského ihnska na Ul. Sabinovskej 

VMČ č. 3 informovala, že finančné prostriedky sú vyčlenené v roku 2016 a zároveň žiada 
kontaktovať a prizvať p. Dimitra, keď sa bude vyberať stavenisko. (kontakt uvedený 
v prezenčnej listine) 

2. Žiada zasypať dieru na komunikácii Ul. Sabinovská Č. 14-12 

VMČ Č. 3 žiada realizáciu z bežnej údržby 


p.Latta 

1 Ziada informáciu, kedy sa bude robi!' Ul. Dúbravská a Ul. Severná 


VMČ Č. 3 informovala, že finančné prostriedky sú už vyčlenené (2016) 


p. Vejčík 
1. 	Opätovne žiada odpoveď na otázku komu patrí komunikácia na Ul. Borovicovej, kde sú 

potrebné vysprávky. 
2. Žiada informáciu o použití finančných prostriedkov, ktoré boli použité na oslavy 700. výročia 

Nižnej Šebastovej. 

p. Oravec 
1. Ziada na križovatke ulíc Slanská - Limbová doplnil" dopravné značenie, 
2. 	Žiada podať informáciu či sa nebude robiť PD na Ul. Slanská - čo je s pokládkOU sietí, nie 

sú chodníky a kedy sa bude riešiť horná vetva na ľavej strane, 
3. Žiada vpravo z Ul. Herlianskej na Ul. Slanskú sprejazdniť pre rezidentov. 

4, Žiada na Ul. Slanskej Č. 92, kde je rozbitá cesta vykonať opravu komunikácie, 

5. Žiada o výrub topoľov na Ul. Slanskej, 
6. Žiada 	znížiť rýchlosť na Ul. Vranovskej od cintorína po Ul. Fintickú z 70 km/hod na 50 

km/hod. 
7. 	Žiada podanie informácie, kde idú peniaze z nájmu za letisko - prečo občama v Nižnej 

Šebastovej neplatia nižšie dane. 

p, Balíková 
1. Žiada o zmenu cestovného poriadku vid'. Príloha Č. 2 

Požiadavky a informácie VMČ Č. 3 

1.1 Žiada rekonštrukciu chodníka na Ul. Čapajevovej, 
2.1 Žiada vyznačiť prechod pre chodcov na Ul. Vranovskej pri Cintoríne, 
3.1 Žiada sprejazdniť Ul. Družstevnú - odstrániť panely, 
4.1 Žiada zrealizovať hygienickú mal'bu na chodbách a toaletách. výmenu obkladačiek na stenách 

v priestoroch toaliet v Osvetovom stredisku v Nižnej Šebastovej. 
5.1 	Žiada vysprávku Ul. Wolkerovej Č. 9 - 11 - na ceste sú výtlky a obnažený asfalt siaha až 

na podkladovú vrstvu cca 30m na dížku a 5m na sirku. 

11 Odpoveď na požiadavku Č. 261/3115 - vo veci uzatvorenia zmluvy s vlastníkmi pozemkov 
situovaných na cintoríne Dúbrava, aby vlastníci pozemkov neplatili nájom za hrobové miesta 
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uvádzame nasledovné, že v súčasnosti prebieha korešpondencia so správcom cintorína za 

uzatvoreníe zmluvy medzi správcom cintorína a vlastnikmi pozemkov. 

Stanovisko VMČ Č. 3: berie na vedomie. 


2/ Odpoveď na požiadavku Č. 5/3/16 - vo veci znečisťovania okolia zastávky MHD - MP bude 

v rámci hliadkovej činnosti kontrolovať častejšie . 


Stanovisko VMC Č. 3: berie na vedomie. 


3/ Odpovede na požiadavky Č. 1/3/16 - vo veci umiestnenia vývesnej tabule na Ul. Sabinovská , 

3/3/16 - vo veci umiestnenia osvetlenia nad prechodom pre chodcom , 4/3/16 - vo veci 

odvodnenia prechodu pre chodcov, 7/3/16 - vo veci opravy výtlku, 9/3/16 - vo veci stojísk na 

kontajneri, 11/3/16 - vo veci opravy chodníka, na osadenia svetla, ktorá bude zrealizovaná 

v priebehU roka 2016. 

Stanovisko VMČ Č. 3: berie na vedomie 


4.1 Odpoveď na požiadavku Č. 75/3/15 - vo veci odkúpenia a následného zrekonštruovania 
ihriska pri Išli pre športovú činnosť mládeže - OSMM môže pristúpiť k majetkoprávnemu 
usporiadaniu pozemkov až po zaradeni akcie do plánu investičnej výstavby. 
Stanovisko VMČ Č. 3: berie na vedomie 

Stanoviská VMČ Č. 3: 

1.1 List odboru mestské majetku, majetko - právneho oddelenia vo veci odkúpenia časti 
2pozemku, parcela Č . KNC 2857 o výmere 304 m , KNC 9614/6 o výmere 32 m 2

, KNC 
22898/14 o výmere 110 m podl'a GP Č. 393/2015, k. Ú. Prešov, lokalita 

Ul. Čapajevova - dostavba ubytovacej časti. 

VMČ Č. 3 nezaujal stanovisko. 

2.1 	 List odboru mestské majetku, majetko - právneho oddelenia vo veci bezodkladného 
prevodu parcely za účelom dobudovania verejného osvetlenia na Ul. Mateja Murgaša 
a Ul. Na rovni. 

VMČ Č. 3 súhlasí 

3.1 List odboru mestské majetku , majetko - právneho oddelenia vo veci odpredaja parc. 
2Č. KNC 9744/44 o výmere 10 m , k. Ú. Prešov - vysporiadanie pozemku pod 

tarafostanicou . 

VMČ Č. 3 súhlasí 

Ing. Mochnacký upozornil, že najbližšie zasadnutie VMČ Č. 3 bude 6. 4. 2016 o 17.00 
v DG na Ul. Sabinovská. - - - - - - 

é 

Ilfr'Rastislav Moc~naClKy 
predseda VMC Č. 3

/ 

V Prešove dňa 08.03 . 2016 
Zapfsala: Mgr. Janka Hnatová 
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Veronika Balíková 

K Surdoku 53A 

080 01 Prešov V Prešove 3.3.2016 

Vec: Žiadosť o zmenu v cestovnom poriadku linky č.41 

Chcem Vás vermi naliehavo požiadať o zmenu v cestovnom poriadku linky Č. 41. Táto linka chod[ 

v skoro pravidelne v dvojhodinových intervaloch K Surdoku. Okrem špičky, keď je jeden spoj navyše. 

Chcela by som Vás veľmi, veľmi poprosiť, či by nebolo možné zmeniť tento interval na hodinový. 

Neviem, či poznáte tuto štvrť mesta. Koniec cesty je naozaj dosť vzdialený. V prípade, že nestihneme 

spoj, musime ísť pešo naozaj ďaleko. Je tam dosť rodinných domov. Deti chodia do škôl il s návratom 

poobede je to problémové, lebo spoj 13.20 nejde. 12·13 ročné deti, ak nemajú školu a družinu, 
túlajú sa po meste alebo idú iným prípojom, na štvorprúdovke vystúpia a musia ju prejsť v čase 

najhoršej špičky, na mieste kde, nie sú semafóry. A ak pracujete do pol piatej, tak najbližší spoj je 

18.20. Aj starým ruďom, ktorí tam chodia na záhradky chýba v lete práve spoj o 17.20. Samozrejme 

nehovorím o tom, že tam prakticky nemáme obchody, len maličkú večierku (čo je dobré, že ju mámeJ 

a ak chce ísť mamička na materskej doobeda na nákup, musí ísť najmenej na dve hodiny. 

Môžte povedať, že skoro každá rodina má dnes auto. No naša nemá, nemajú ho starí ľudia, deti a ani 

všetci tí, ktorí tam chodia do práce. Navyše, práve hromadná doprava by mala pomôcť znížiť počet 

áut v našom niekedy úplne upchatom meste. 

Viete, mňa sa to týka mimoriadne. Mám tri malé deti a nemám auto. Skúšame to všelijako 

improvizovať, nevyhneme sa taxíkom a to všetko mimoriadne zaťažuje náš rodinný rozpočet. A preto 

Vás ešte raz žiadam a prosím, zvážte možnosť zmeniť interval na spoji č.41 na hodinový. 

Dakujem a verím, že moju žiadosť vybavite kladne. 

Doručené: Mesto Prešov 

DP mesta Prešov 

Výbor mestskej časti č.J 


